
zajistila místo na ukládání vytěŽené zeminy z potoka - označilijsme p.č. 1198 (ostatní
plocha) a p.č.1376 (část zeminy by se uloŽila i zde a zbudoval by se z ní ochranný val před
přívalovou vodou).

b) 15.8'13 přišel dopis určený zastupitelstvu obge od paní Miloslavy Šturalové (dcera
p'Lechnera Miloslava) - }řtmna č.3. Byla zaslána:gdpověd'starostkou obce _ příloha č.4.c) Dne 10'9.2p13 nám byla doručena Žádost.o,9,,GEQqEryIlUM spol:g.r:g; o.lomouc na
vyjádření:'lc'ěxistenci sítí.na stavební řízeni Éolnícesta-- priton" e.s. zaslana odpověd,
23.9.2013 - příloha ě.6.

13) Diskuse: 
r.ji. i

a) paní Vincencoýd:
- Provoz v naší ulicije zvýšený z důvodu otevtení cesty na Dřínov. Jak mŮŽete řešit
jeho omezení?

- Dochází k zatláčení ooiůbniŘo projzocjicimi auty do plynového potrubíz důvodu
obj íŽděn í přistaveného,kontejneru'

- Je asi prasklá roura před naším domem : moŽné problémy v budoucnu.
odpověd' starostky: AŽ budou peníze, budeme řešit umístění zpomalovacích retardérŮ.

Domluvíme se s panem Ředinou, at'si dá kontejner k domu. o*prava
vodovodu - odbočka, nad kterou klesá silnice, bude zařazenado plánu
oprav.

b) pan Mazánek:
- Výměna spojkového válce na traktoru, oprava vlečky a příprava na technickou

kontrolu. Materiál na opravu zakoupím a dodám doklad.
- Počítá se s malotraktorem na odhrnovánísněhu? Měly by se koupit sněhové řetězy'
- Kdy se začne s výsadbou koridoru?

c) paní Novotná:
- Ať je dostatek soli na solení chodníků v zimě.

14) Závěr
Starostka obce poděkovala za úěast a ukončila veřejné zasedáníve 20:00 hod.

ověřili: Danuše Procházková a Pavlína Pouperová

$*ťďi,"\*"'rlxmN

Zapsal:Antonín Ludík
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